
Помоћ од 
Светог Духа

Белешке са конференције

Поучава ме:

Запамти ко си

Поучава ме:

Вера у Исуса 
Христа

Поучава ме:

Ходајте  
Путем са Њим

Поучава ме:
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Председник Ајринг је рекао да се осећа 
охрабрено када чита причу о Нефију који 
је добио месингане плоче од Лавана. Нефи 
није тачно знао шта да ради, али га је сваког 
тренутка водио Свети Дух. Када Господ 

тражи од нас да учинимо нешто тешко, 
Свети Дух ће нам помоћи.

 Старешина Стивенсон нас је позвао 

да станемо сваки пут када се видимо у 

огледалу и кажемо: „Ау, погледај се! Ја 

сам невероватна особа! Ја сам Божjе 

дете. Он ме познаје. Он ме воли!” 

Ово ће нам помоћи да се сетимо 

ко смо заиста и како нам Бог и 

Свети Дух могу помоћи.

Старешина Коста је испричао причу 

о томе када је Исус Христ смирио олују. 

Сви ми имамо олује или изазове у животу 

који су тешки. Али никада нећемо морати 

да се суочимо са њима сами. Вера у Исуса 

Христа ће нам дати снагу и мир који су нам 

потребни да се суочимо са било којом 

олујом.

Председница Фримен испричала 
је причу о томе када је желела да хода 
посебном стазом, иако јој је скочни зглоб 
био повређен. Није могла сама да хода 
стазом, па јој је водич помогао. Баш попут 
водича председнице Фримен, Исус Христ 
ће нам помоћи у било ком изазову 

док настојимо да се држимо 

својих завета.


